

Title (en)

METHOD AND APPARATUS FOR EXTRACTION AND INSERTION OF EMBEDDED ARTICLES INCLUDING BONE-RELATED DEVICES.

Title (de)

VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUM HERAUSZIEHEN UND EINSETZEN VON GEGENSTÄNDEN EINSCHLIESSLICH KNOCHENIMPLANTATEN.

Title (fr)

PROCEDE ET DISPOSITIF D'EXTRACTION ET D'INTRODUCTION D'ARTICLES NOYES, Y COMPRIS DES DISPOSITIFS POUR PROTHESES ET IMPLANTS OSSEUX.

Publication

EP 0287614 A1 19881026 (EN)

Application

EP 87906885 A 19870928

Priority

US 91236086 A 19860926

Abstract (en)

[origin: WO8802246A2] Method and means to remove, implant, attach and otherwise fit or adjust bone-related articles such as surgical implants, rods, nails, prosthetic and similar devices, dental restorations, and the like, without destruction of or damage to the recipient bone or composite, using a series or train of force pulses to move the article incrementally with relation to the recipient bone or composite. The waveshape of the force pulses is designed, in some cases, to oscillate the article relative to the recipient bone structure, to produce microfractures at the interface between the article and the bone or composite. A hand-held pneumatic tool is shown for providing the force pulses. The tool and method may be used for non-surgical applications such as to remove construction nails, plastic shafts, bearing races and other objects.

Abstract (fr)

Procédé et dispositif permettant d'extraire, implanter, fixer ou adapter des dispositifs relatifs aux os, tels que des implants chirurgicaux, des tiges, des clous, des dispositifs prothétiques et similaires, des implants de reconstruction dentaire et similaires, sans détruire ou endommager l'os concerné ou le composite, par l'utilisation d'une série ou train d'impulsions de force servant à dégager l'article par incrément par rapport à l'os concerné ou composite. La forme d'onde des impulsions de force est destinée, dans certains cas, à faire osciller l'article par rapport à la structure osseuse, afin de produire des microfractures au niveau de l'interface entre l'article et l'os ou le composite. Un outil pneumatique que l'on tient dans la main produit les impulsions de force. L'outil et le procédé peuvent être utilisés dans des applications non chirurgicales, comme par exemple pour extraire des clous dans la construction, des arbres en plastique, des bagues de roulements et autres objets.

IPC 1-7

A61B 17/56

IPC 8 full level

A61B 17/32 (2006.01); **A61B 17/92** (2006.01); **A61F 2/46** (2006.01); **B25B 27/02** (2006.01); **B25C 11/00** (2006.01); **B25D 9/14** (2006.01);
A61B 17/00 (2006.01); **A61N 7/00** (2006.01); **B25D 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61B 17/92 (2013.01); **A61B 17/921** (2013.01); **A61F 2/4607** (2013.01); **A61F 2/4609** (2013.01); **A61F 2/461** (2013.01); **B25B 27/026** (2013.01);
B25C 11/00 (2013.01); **B25D 9/14** (2013.01); **A61B 2017/00172** (2013.01); **A61B 2017/00544** (2013.01); **A61B 2017/924** (2013.01);
A61F 2/4603 (2013.01); **A61F 2002/4619** (2013.01); **A61F 2002/462** (2013.01); **A61F 2002/4681** (2013.01); **A61F 2002/4694** (2013.01);
A61N 7/00 (2013.01); **B25D 2250/171** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8802246A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8802246 A2 19880407; WO 8802246 A3 19880519; EP 0287614 A1 19881026

DOCDB simple family (application)

US 8702496 W 19870928; EP 87906885 A 19870928